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Zápis z 6. zasedání Oborové rady FEK ZČU doktorského studijního 
programu EKONOMIKA A MANAGEMENT ze dne  11. 11. 2016 

 

 

Přítomni:   

doc. Ing. Petr Cimler, CSc. 
doc. PaedDr. Jaroslav Dokoupil, Ph.D. 
prof. Ing. Lilia Dvořáková, CSc. 
doc. PaedDr. Ludvík Eger, CSc. 
doc. PaedDr. Dana Egerová, Ph.D. 
doc. RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Horejc, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Jakubíková, Ph.D. 
doc. RNDr. Jiří Ježek, Ph.D. 
doc. RNDr. Ing. Ladislav Lukáš, CSc. 
doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný 
doc. Ing. Petr Suchánek, Ph.D. 
doc. Ing. Jiří Vacek, Ph.D. 
prof. Ing. Miroslav Žižka, Ph.D. 
 

Omluveni:  

doc. Ing. Theodor Beran, Ph.D. 
doc. RNDr. Marie Novotná, CSc. 
doc. Ing. Luboš Smrčka, CSc. 
doc. Ing. Emil Vacík, Ph.D. 
 
(Dále v textu zápisu bez celých titulů a funkcí.) 
 

Program zasedání: 
 

1. Zahájení, předání jmenovacích dekretů 
2. Informace o akreditaci doktorského studijního programu  
3. Návrh na doplnění  jmenného seznamu odborníků pro komise SDZ a obhajoby 

disertačních prací, projednání návrhů nových tématických okruhů pro akademický rok 
2017/18 

4. Kontrola plnění studijních povinností studentů DSP 
5. Návrh na složení komisí pro SDZ a obhajoby disertačních prací  
6. Různé 
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ad 1.  Zahájení 

Jednání Oborové rady FEK (dále jen OR) zahájila předsedkyně OR prof. Dvořáková. 

V úvodu jednání byl schválen program OR a zápis z minulého zasedání. Bylo konstatováno, 
že OR FEK je usnášeníschopná (14 členů přítomno, 4 omluveni).  

Děkan následně předal jmenovací dekrety nově schváleným členům OR doc. Egerové a doc. 
Gangurovi. 

 

ad 2. Informace o akreditaci doktorského studijního programu 

Děkan FEK seznámil členy OR se zápisem z červnového jednání Akreditační komise MŠMT 
(dále v textu jen AK) týkající se reakreditace studijního oboru DSP pod upraveným názvem 
Ekonomika a management. 

Akreditace studijního programu Ekonomika a management, studijního oboru Ekonomika a 
management byla fakultě udělena do 31. 8. 2020 se třemi zásadními připomínkami. 
Akreditace stávajícího oboru Podniková ekonomika a management je automaticky 
prodloužena do 31. srpna 2019. 

1. připomínka AK: vědecká, výzkumná a publikační činnost není odpovídajícím způsobem 
vyprofilována. 
2. připomínka AK: na pracovišti jsou řešeny projekty, které nesouvisí se zaměřením 
studijního oboru. 
3. připomínka AK: personální zabezpečení – významné externí projekty řeší akademičtí 
pracovníci, kteří působí na FEK pouze na částečný úvazek. 
AK požaduje předložit nejpozději v červnu 2018 kontrolní zprávu o vědeckovýzkumné 
činnosti fakulty.  
 
Diskuse: 
Děkan: Považuje výtky AK za diskutabilní, bohužel neexistuje jakákoliv možnost odvolání 
(není komu). 
Doc. Dokoupil: Doporučuje přijmout závěry k řešení tří připomínek AK. Důraz je nutné klást 
na získávání externích projektů a publikační činnost. 
Doc. Egerová: Na fakultě není stanovena koncepce vědecké činnosti. Je nutné jasně stanovit 
oblasti zaměření vědecké činnosti fakulty, v jakých oblastech se bude fakulta profilovat. Je to 
dlouhodobá záležitost. 
Prof. Dvořáková: Nevidí problém ve výstupech a zaměření projektů. Při plánování nových 
projektů je třeba i v názvu zohlednit a profilovat zaměření oboru DSP. OR by se měla 
zabývati návrhy projektů před jejich podáním. Největší výhrady AK byly k zaměření projektů 
– z názvu není jasné zaměření projektů do oblasti oboru DSP. Na fakultě je kladen velký tlak 
ze strany vedení FEK a kateder na výstupy publikační činnosti. 
Doc. Cimler: V kontrolní zprávě bylo by dobré jasně uvést, co je obsahem projektů, názvy 
projektů se budou již těžko měnit. 
Doc. Horejc: V DZ fakulty je jasně uvedeno 5 témat zaměření V a V činnosti. 
Prof. Žižka: Čeká se, zda NAÚ bude kontrolní zprávy požadovat. Na EF TUL se setkali 
s obdobnými problémy (příliš velký rozptyl), ale pozor na přílišné zúžení, aby nebyla výtka 
na příliš nízký počet projektů. Je třeba věnovat pozornost názvům projektů, projekty se 
skutečně hodnotí spíše podle názvu. 
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Doc. Lukáš: Při podávání nových projektů se zaměřujeme na umístění do příslušného panelu, 
název a náplň projektu (dostatečně vystihnout obsah a zaměření projektu). 
Doc. Suchánek: Zdůraznit výrazně obor Ekonomika a management. 
 
Členové OR doporučují v předstihu konzultovat názvy projektů včetně jejich obsahového 
zaměření v souvislosti se zaměřením DSP. Měl by být zaveden jasně definovaný 
mechanismus postupu při podávání nových projektů. Tento bod zařadit pravidelně na jednání 
KD FEK a následně informovat na jednání OR.  
 

Usnesení OR FEK:  

OR FEK  bere na vědomí a doporučuje navrhovaný postup. 

 

ad 3. Návrh na doplnění jmenného seznamu odborníků pro komise SDZ a obhajoby   
disertačních prací, projednání návrhů nových tématických okruhů pro 
akademický rok 2017/18 

 Na doplnění jmenného seznamu odborníků nebyly zaslány žádné návrhy. 
 Návrhy nových tématických okruhů pro akademický rok 2017/18 byly projednány, upraveny 

a předány ke schválení VR FEK (viz Příloha č. 1.) 
 

Usnesení OR FEK:  

OR FEK  doporučuje předložit tématická zaměření disertačních prací pro akademický 
rok 2017/2018 ke schválení VR FEK. 

 
 ad 4. Kontrola plnění studijních povinností studentů DSP 

K 31. 10. 2016 studuje v DSP na FEK celkem 33 studentů, z toho 10 v prezenční a 23 
v kombinované formě studia. Dva studenti (Špicar, Petričko) mají studium přerušeno do 31. 
8. 2017. 

1. ročník: 10 studentů (5 prezenčních, 5 kombinovaných); 
2. ročník: 4 studenti (1 prezenční, 3 kombinovaní, 1 přerušeno); 
3. ročník: 8 studentů (3 prezenční, 5 kombinovaní);  
4. ročník: 4 studenti (všichni v kombinované formě, 1 přerušeno);  
5. ročník: 2 (kombinovaná forma); 
6. ročník: 4 (kombinovaná forma); 
7. ročník: 1 (kombinovaná forma). 

Student Alok Kumar absolvoval kolokvium, jehož cílem bylo posoudit kvalitu provedených 
rešerší a připravenost doktoranda pracovat na tématu své disertační práce. Kolokvium 
potvrdilo připravenost studenta pokračovat v přípravách na absolvování státní doktorské 
zkoušky (dále jen SDZ). 

Dva studenti (Naděžda Petrů a Petr Janeček) úspěšně složili SDZ. U studentky Hany 
Kunešové je naplánována SDZ na 25. 11. 2016, SDZ Pavly Říhové je naplánována na 15. 12. 
2016.  

Ing. Marie Černá a Veronika Burešová úspěšně obhájily disertační práci a byl jim udělen titul 
Ph.D. 
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Termín obhajoby disertační práce Marty Noskové (Šlehoferové) byl stanoven na 25. 11. 2016. 

Studenti Miloš Nový (7.R), Martin Rohm (2.R) a Jaroslav Pešek (1.R) zanechali studia na 
vlastní žádost.  

Následujícím studentům bylo na základě doporučení oborové rady a vyjádření školitele 
zasláno rozhodnutí děkana o ukončení studia pro nesplnění požadavků vyplývajících ze 
studijního programu, studijního oboru [§ 47 odst. 4 a § 56 odst. 1 písm. b) zákona č. 111/1998 
Sb., o vysokých školách] a v souladu s ust. čl. 114 odst. 2 studijního a zkušebního řádu: 

• Hein Stanislav (3.R) – podáno odvolání, rozhodnutí potvrzující původní rozhodnutí 
děkana odesláno rektorátem 1. 11. 2016, rozhodnutí nepřevzato, poštou vráceno zpět, 
právní moci nabylo 15. 11. 2016, tímto dnem studium ukončeno 

• Jelínková Eva (5.R) 

• Komorousová Veronika (6.R) 

• Křížová Vladislava (7.R) 

• Park MinWoo (7.R) 

• Polívka Martin (5.R)  

Na základě tabulky Seznam doktorandů podle školitele k 31. 10. 2016 (viz podkladový 
materiál k bodu č. 4) byl projednán stav studia u jednotlivých doktorandů. 

Dále jsou v zápise uvedeny poznámky pouze ke studentům, u kterých členové OR spatřují 
problémy ve výstupech studia: 

Stuchlík Jaroslav (5/K, školitel doc. Ježek, KGE) – upozornění na možný problém vzhledem 
k předchozímu studijnímu zaměření studenta (spíše kulturolog). 

Dubský Ivo (2/K, školitel doc. Vacek, KPM) – ke studiu se přihlásil spíše z osobního zájmu, 
v poslední době nekomunikuje. 

Tyl Jan (4/K, školitel doc. Vacek, KPM) – přetrvává problém se zkouškami (splněn pouze 
jeden povinný předmět) z důvodu maximální pracovní vytíženosti doktoranda. Potenciál 
k úspěšnému dokončení studia je. Školitel uvažuje o případném ukončení studia a možné 
změně tématu při novém nástupu ke studiu. Školitel navrhne po konzultaci s doktorandem 
řešení na příštím jednání OR. 

Doc. Plevný upozornil školitele na důležitost výročního hodnocení, neboť je to jediná 
možnost, jak studenta vyloučit ze studia pro neplnění studijních povinností vyplývajících 
z individuálního studijního plánu v souladu se SZŘ. 

Usnesení OR FEK:  

OR FEK  bere na vědomí a doporučuje navrhovaný postup. 

 

ad 5. Návrh na složení komisí pro SDZ a obhajoby disertačních prací  

Na složení komisí nebyly zaslány žádné návrhy.  

Doc. Vacek požádal členy OR o návrh vhodného předsedy komise pro SDZ a obhajobu 
disertační práce pro svého doktoranda Aloka Kumara (téma disertační práce: Effective project 
proposal management – problems, processes and methods, práce bude odevzdána 
v anglickém jazyce). Doc. Horejc navrhuje prof. Ing. Václava Řepu, CSc. z VŠE. Pokud by 
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profesor Řepa s jmenováním souhlasil, bude doplnění jmenného seznamu odborníků zasláno 
členům OR a VR ke schválení per rollam. 

Usnesení OR FEK:  

OR FEK  bere na vědomí a doporučuje navrhovaný postup. 

 

 ad 6. Různé 

Projednání žádostí doktorandů: 

 

Rubáková Věra (školitelka doc. Egerová)  

Žádost o změnu tématu disertační práce. 

Původní téma: Uplatňování talent managementu v podnicích v České republice.  

Nové téma: Genderová diverzita v managementu a finanční výkonnost podniku.  

OR FEK doporučuje upravit nové téma takto: Genderová diverzita v managementu a vliv na 
finanční výkonnost podniku. 

 

V souvislosti s žádostí o změnu tématu disertační práce je požádáno i o změnu 
v individuálním studijním plánu u povinně volitelného předmětu z původního Strategický 
marketing firmy (doc. Ing. Dagmar Jakubíková, Ph.D.) na Ekonomické a finanční řízení 
firmy (prof. Ing. Lilia Dvo řáková, CSc.) 

 

Usnesení OR FEK:  

OR FEK schvaluje navrhované změny. 

Termín příštího jednání oborové rady byl naplánován na 20. 4. 2017. 

 

Plzeň, 22. 11. 2016 
Zapsala: Barbara Trojanowská 

Příloha č. 1: Tématická zaměření disertačních prací v doktorském studijním programu 
Ekonomika a management, studijní obor: Ekonomika a management pro 
akademický rok 2017/2018 

 


